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Joanna Hofman- Kupisz

Radna Rady Miasta

Wfoclawek

Prezydent Miasta Wloclawek
Pan

Marek Wojtkowski

Szanowny pa nie prezydencie,

W imieniu mieszkafc6w Kazimierza Wielkiego zwracam siq do pana z prodbq
o przeznaczenie czq6ci irodk6w zaplanowanych w bud2ecie miasta wloclawek na rok 2023
w pozycji Zielona i niebieska infrastruktura miasta na dokonanie nowych nasadzed,
usuniqcie uschnietych i uszkodzonych drzew w pasach drogowych ulic Brackiei, polnej

i Wojskowej.
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